
OBČINA DOL PRI LJUBLJANI
VAŠKI ODBOR DOLSKO ZA NASELJA
DOLSKO, OSREDKE, PETELINJE, KAMNICA IN VINJE
Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani
Telefon: 01/5303 240, faks: 01/5303 249
E-pošta: obcina@dol.si

ZAPISNIK 3. SEJE VAŠKEGA ODBORA
Dolsko, Osredke, Petelinje, Kamnica in Vinje,
ki je potekala 24. Maja 2024 med 18. in 21. uro

Prisotni člani vaškega odbora: Boštjan Zupančič, Tomaž Grad, Branko Hatze, Tjaša
Pustotnik, Ostali prisotni: Sredenšek Drago, Tomaž Pogačar

DNEVNI RED SEJE:
1. Predlogi za priprave Občinske celostne prometne strategije
2. Predlogi Ureditev območja okolica KD Dolsko
3. Drugi predlogi

Predlogi za priprave Občinske celostne prometne strategije in nekaj dodanih
predlogov za splošnih ureditev v občini:

- Nova parkirna prostora, ki so ju narisali ob živi meji pri KD Dolsko sta preozka- nista v
skladu s standardi. Ob parkirnih prostorih bi morali dorisati še poševne črte. - Asvaltiranje
poti ob bloku in KD Dolsko
- Potujoča knjižnica naj se prestavi na drugo lokacijo- k OŠ ali ob glavno cesto, kjer so

sedaj nova parkirna mesta- ob ograji k šoli, saj tukaj, kjer je sedaj ni varno in ovira
stanovalce, ko stoji tam, kjer sta sedaj zarisani novi parkirišli za invalide

- Znaki od uvoza Pri Mercatorju do Žerjavice in pri krožišču pri IC, da je prepovedano za
tovornjake nad 7,5 ton in da je cesta zanje namenjena od krožnega prometa pri IC -
Avtobusi( ki bodo še nekaj časa nadomestni zaradi dela na železniških postajah) naj
enako vozijo od krožišča pri IC na Laze- in ne več skozi celotno naselje
- Znak za lokalni dovoz in omejitev hitrosti na 30 km/h po celotnem območju Dolskega

cona 30
- Otoček pri železniški postaji Laze pri uvozu in izvozu je zelo moteč
- Dodatna cesta Osredke- Kamnica, ureditev le te (že obstoječa zasebna pot- prosim za
preveritev informacije, da naj bi bila ta cesta že vrisana v starih dokumentih) - Pločnik
Kamnica, Vinje
- Informativna tabla omejitve hitrosti na cesti v bližini šole in postavitev radarskih škatel na

več območjih- Dolsko, Kamnica
- Uredi naj se prometna signalizacije VInje 40/30
- Cona 30 tudi na območju od mostab čez Kamnico do križišča, kjer je avtobusna postaja



lahko se postavi tudi kak ležeči policaj
- Postavitev omaric za stacionarne radarje na več lokacijah- občinsko redarstvo
- Jašek pri avtobusni postaji Dolsko je nezaščiten in nevaren

2. Predlogi Ureditev območja okolica KD Dolsko:
- Ob cesti, zraven hiše ge. Nataše Špilak, predlagamo umestitev v prostor gasilski
muzej, v izmerah 2 x 5 m, za katerega je prošnjo in dokumentacijo na občino podal že
predsednik gasilskega društva Dolsko,
g. Boštjan Zupančič,
- Ob muzejski lopi naredili še nadstrešek za kako mizo in klopi,
- Knjigobežnice- hiška z vratci, za izmenjavo knjig- lahko bi se postavili dve, ena za
gradivo za odrasle in najstnike, eno za otroke
- Lesene ptičje hišice na stojalih,
- Leseni vrtni gugalniki, klopi in mize, morda tudi kak lesen masiven ležalnik, -
Posodobitev že obstoječega otroškega igrišča še s kakimi novimi igrali, - Povečanje
parkirišča s strani, kjer je že parkirišče ob KD, lahko bi pridobili še morda šest
parkirišč, in sicer tam, kjer je pločnik, gledajoči k hiši gospe Špilak, do hrasta- kjer so
sedaj informativne table.
- Prav tako bi prestavili peš pot, ki vodi od KD do glavne ceste proti OŠ- imamo podatek,
da naj bi ga. Špilak želela odkupiti del travnika za dovoz in tam bi se tudi uredila
služnostna peš pot, namesto te in bi bil prostor bolj združen,
- Postavitev javne razsvetljave ob poti ( zdaj je ni in vaščani to pogrešajo) ter v samem
parku- lične vrtne svetilke
- Glede igrišča za KD, ki ob prireditvah služi tudi kot parkirišče, predlagamo spremembo
uvoza na zahodno stran, saj bi s tem omilili pritisk avtomobilov kot je sedaj. Tudi za
stanovalce bloka bo to rešitev. Ta del cestišča ob bloku in KD pa naj se asvaltira. -
Podajamo predlog, da naj igrišče ostane vse dokler ne boste naredili novega pri OŠ, kot
je v načrtu. Ostane naj tudi ograja, vendar pa je potrebno organizatorjem prireditev
predpisati, da ograjo po koncu prireditve zaklepajo. In postaviti tablo, da je igrišče
namenjeno kot parkirišče le v primeru prireditev.
- V kolikor bi se igrišče pri šoli realiziralo, pa naj se na tem igrišče polovica igrišča obdrži
kot igrišče za košarko/nogomet (to naj bo ograjeno s premično mrežo, ki se lahko po
potrebi odpira za namen parkirišča ob prireditvah), polovica pa se nameni za parkirišča.
- Podan je bil tudi predlog, da se na fasado KD uredi večji napis KULTURNI DOM, saj
obiskovalci velikokrat sedanjega spregledajo.
- Zasaditev novih dreves, grmovnic, cvetja
- Orodje za rekreacijo

3. Drugi predlogi:
Prejeli smo predlog ge. Nuše Nemec iz Vinj glede odvodnjavanja, ki ga
posredujem:
V zapisniku našega vaškega odbora, kateremu predsedujete, sem prebrala pobudo



občini glede ureditve odvodnjavanja ceste št. 069022 na odseku od hišne številke Vinje
36 do hišne številke Vinje 124 in naprej do potoka Kamnica.
V zapisniku naslednje seje je samo omenjeno, da je bil odgovor občine prejet, vendar ni
nič napisano, kako in kdaj naj bi se to rešilo. Naju z možem bi to zelo zanimalo, ker se
skoraj vsa voda, ki zaradi neurejenosti odvodnjavanja priteče od omenjene začetne
hišne številke preko naselja Vinje, usmeri na cesto pred našo hišo, ki je zadnja pred
potokom Kamnica, gledano z vaše smeri. Ob nalivih morava vedno dežurati, saj je višina
ustvarjenega "blatnega potoka" od 15-20 in ogroža vhod v našo garažo. Cesta je namreč
v celoti nagnjena na našo stran. O tem sva večkrat opozorila občino z maili in z video
posnetki, vendar odgovora nisva prejela. Tako sva se sama na nek način zavarovala z
naložitvijo tlakovcev na začetek dovoza k naši garaži, široko rešetko na vrhu ter dvema
odtokoma vode, ki so ju vgradili ob izgradnji novega mostu. In z dežuranjem in
odmaševanjem odtokov, tudi dveh ob bankini z merilcem hitrosti, ki jih zasipa pesek z
dvorišč. Seveda pa to ni trajna rešitev.
Tako da bi res rada izvedela, kakšen je bil odgovor občine.

In še en mail
Pozdravljeni!

Hvala za poslani odgovor Občine - ki pa se mi zdi pomanjkljiv glede na vaše vprašanje.
Odgovor namreč vključuje rešitev odvodnjavanja samo med hišama Vinje 36 in Vinje
124, ne pa tudi naprej do potoka Kamnica - bi morala biti rešitev do hiš Vinje 4 in Vinje
52. Ker šele tam se ob novi grbini na cesti pojavi prvi lovilec vode na vsem tem
območju.

Sklep:
Sklepčni smo bili pri tem, da predlog ge. Nuše Nemec podpremo in prosimo za
dolgotrajno rešitev- zagotovo se v tej smeri da kaj rešiti.

Zapisala:
Tjaša Pustotnik


